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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 1/2016      § 1- 31 
 

Tid: tisdagen den 2 februari  kl. 17.30 – 18:12 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2016-02-08 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare utom § 8 då han anmäler jäv. 

Alexander Lindholm (S)  tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) tjänstgörande ersättare § 8 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Richard Bengtsson (FP) 

Ärenden med personalrepresentation 
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§ 31 

Bidrag till BAUHAUS-galan 2016 
Dnr 04.03/1283/2015 

 
BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden beviljar arrangören Stadionklubbarna ett evenemangsbidrag för 

BAUHAUS-galan 2016 på  

1 mnkr ur nämndens budget för 2016. 

 

2. Under förutsättning att den av nämnden i verksamhetsplan 2016 begärda 

budgetjusteringen godkänns, beviljas Stadionklubbarna ytterligare 1 mnkr för 

BAUHAUS-galan 2016.   

 

 

 

 

Ärendet 
Stockholm har med BAUHAUS-galan en tävling i den högsta tävlingsserien för friidrott, 

Diamond League. Stadionklubbarna behöver möta de hårda krav som ställs på arrangören från 

Diamond League centralt och möta konkurrensen av de internationella arrangörer som är med 

i serien och mot andra friidrottstävlingar som står på kö för att vara med.  

Tävlingstekniskt har galan väldigt höga betyg. Ekonomiskt är det besvärligare för de som 

driver denna tävling med ideella föreningar som i grunden är ansvariga för det ekonomiska 

risktagandet. Det innebär att få ett resultat i balans, men även att ställa ut ekonomiska 

garantier om tävlingen skulle generera i ett negativt resultat. Det har föreningarna gjort och är 

fortsatt beredda att göra. Villkoren är sådana att det tar ett till två år ytterligare innan tävlingen 

bär sig ekonomisk. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


